
Met EVC weer zélf aan het roer 

‘EVC heeft mij losgeschud. Het stilstaan bij het 

werk dat ik nu doe en vervolgens het onder-

zoeken van de mogelijkheden. Het heeft mij in 

beweging gezet. Sterker nog: ik heb een andere 

baan!’ Aan het woord is Marja Scholtes,  

HRM-functionaris bij de Eenheid Haaglanden,  

die vanaf december 2013 een EVC-traject heeft 

gevolgd en inmiddels een nieuwe functie heeft  

als medewerker PTSS.

Wat voor zin heeft EVC?

Marja Scholtes werkt al veertig jaar, waarvan 

veertien jaar bij de politie. Ze werkte als HRM-

functionaris voordat ze aan het EVC-traject begon. 

‘In eerste instantie dacht ik: ‘Wat heeft het voor 

zin?’ Maar een gesprek met René Penners, bedrijfs-

voeringspecialist, zette mij aan het denken.  

Hij gaf aan dat het belangrijk is om in beweging  

te blijven. Om zichtbaar te maken dat je dat doet. 

EVC kan hierin een eerste stap zijn.’

‘Ik besefte dat ik met EVC weer zélf aan het roer 

kom te staan. Ik was te druk bezig met al het werk 

om stil te staan bij mijn verdere ontwikkeling.  

Ik ben 56 jaar en werk dus nog elf jaar; ik vind  

het belangrijk dat met plezier te blijven doen.  

Maar ik gunde mijzelf die tijd niet. ’

Wat kan EVC opleveren? Met EVC:

zet je jezelf in beweging;

maak je je ontwikkeling zichtbaar;

verbreed je je horizon;

sta je weer zelf aan het roer!
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De persoon op de foto is niet de geïnterviewde medewerker.



Eenmaal de knop omgezet, ging Marja anders 

naar haar werk kijken: ‘Welke kennis heb ik?  

Wat doe ik eigenlijk allemaal? Welke vaar-

digheden en competenties zet ik hierbij in?  

Ik ging projecten opslaan die handig konden zijn 

voor het eventuele EVC-traject.‘ Deze voorberei-

ding bleek niet voor niets, want al snel ontving 

Marja bericht dat ze met EVC kon starten.

Zichtbaar maken wat je al jarenlang doet

Marja wilde met het EVC-traject zichtbaar maken 

wat ze allemaal kan, bijvoorbeeld door haar cv in 

orde te maken. ‘Daar kreeg ik energie van. Mijn 

dochter heeft ook meegekeken. Zij gaf bijvoor-

beeld aan dat ik mijn typediploma wel op mijn cv 

moest vermelden. Het laat namelijk zien dat ik 

mijzelf altijd ben blijven ontwikkelen.’

Andere documenten die Marja inzette voor het 

traject, kwamen uit het personeelsdossier. ‘Deze 

documenten laten zien wat er allemaal bij zo’n 

procedure komt kijken en wat mijn rol daarin is. 

Het geeft mijn kennis van zaken weer.  

Die dossiers moest ik natuurlijk eerst anonimiseren 

want vertrouwelijke informatie mag niet openbaar 

gemaakt worden. Maar ik heb ook mailwisselingen 

gebruikt. Bijvoorbeeld mails waarin ik bepaalde 

aandachtspunten signaleer, wat dat betekent  

voor het werk of de medewerkers, en wat  

mogelijke oplossingen hierin zijn. Dit toont  

mijn pro-activiteit.’

‘Het heeft mijn ogen geopend’

Vanuit haar werk kreeg Marja vier uur per week 

de tijd om aan het traject te werken. ‘In het begin 

verliep dat moeizaam. Ik zat op mijn eigen werk-

plek en daardoor bleven mensen naar mij toe 

komen met vragen. Dat heb ik opgelost door 

fysiek ergens anders te gaan zitten.’ ‘Die vier uren 

hebben mijn ogen geopend. Ik zag hoeveel werk 

er op de afdeling verzet moet worden. Werk dat 

met steeds minder mensen opgevangen moest 

worden. Daarin heb ik op een gegeven moment 

mijn grens aangegeven.’ 

Resultaten EVC

Marja heeft gesolliciteerd op de vacature  

medewerker PTSS, als tijdelijke tewerkstelling, en 

is inmiddels aangenomen. ‘Het was een geweldige 

kans: mijn functie blijft HRM-functionaris en ik kan 

daarop terugvallen, terwijl ik toch ander werk doe. 

Maar het was ook ontzettend spannend: het 

solliciteren, de eerste keer in de nieuwe functie... 

Na twaalf jaar is je eigen werk ook heel ‘veilig’. 

Door EVC heb ik mijzelf daar uit laten trekken,  

ben ik ‘out-of-the-box’ gaan doen.  

En daar ben ik heel trots op.’

Tips van Marja

‘Laat je vooraf goed informeren. Besef dat EVC tijd 
kost, planning vraagt en ga er dan voor. Bedenk van 
te voren wat je allemaal kunt gebruiken. Verleg je 
aandacht wanneer je hebt besloten EVC te gaan 
doen. Alleen dat al geeft enthousiasme.’ 

Het Europees Sociaal Fonds investeert in jouw toekomst
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